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Protokół Nr LIII/2022 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 30 marca 2022 r. 

Posiedzenie LIII Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali konferencyjnej budynku Domu 

Senior+ w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 30 marca 2022 r. o godzinie 9.15.  

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

Obrady Sesji Rady Miejskiej otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna 

Zdonek, poinformowała, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane. Powitała Panią Burmistrz 

Ćmielowa Joannę Suska, Skarbnika Miasta i Gminy Pana Jarosława Nowaka, Sekretarza Miasta i 

Gminy Pana Tomasza Neymana, dyrektorów i kierowników jednostek, radnych Rady Miejskiej w 

Ćmielowie, sołtysów, pracowników Urzędu Miasta i Gminy oraz wszystkich obecnych na sesji. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad ( quorum ). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek na podstawie sprawdzenia quorum 

uznała za prawomocne obrady Rady Miejskiej, gdyż na  15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 13 radnych.  

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie Krystyna Zdonek poinformowała, że w materiałach do 

sesji radni otrzymali porządek obrad do zapoznania się z jego treścią wraz z projektami uchwał do 

dzisiejszej sesji. 

Proponowany porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 lutego 2022r.  

5. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2022 w Gminie Ćmielów.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny” w Gminie 

Ćmielów na lata 2022-2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2022 roku za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Ćmielów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/83/2015 z dnia 20 listopada 2015r. Rady 

Miejskiej w Ćmielowie w sprawie opłaty targowej. 

12. Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany Uchwały Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Ćmielowie z 

dnia 18 lutego 2019r. w sprawie poboru podatku  od nieruchomości, rolnego i leśnego w 

drodze inkasa, określenia   inkasentów, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr  XXVII/157/2020 

z dnia 29 kwietnia 2020r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny, 

prawa własności nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Ruda Kościelna, gm. 

Ćmielów, składającej się z działki ewidencyjnej nr 21/3 o pow. 0,2385 ha. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny, 

prawa własności nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Stoki Duże, gm. 

Ćmielów, składającej się z działki ewidencyjnej nr 208/1 o pow. 0,5600 ha. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Brzóstowa w gminie Ćmielów. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Ćmielowa. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2022r. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/329/2022 Rady Miejskiej w Ćmielowie z 

dnia 25 stycznia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na 

lata 2022 – 2033. 

20. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 

21. Wolne wnioski. 

22. Sprawy różne. 

23. Zamknięcie obrad Sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie Krystyna Zdonek – Czy są uwagi, co do przedstawionego 

porządku obrad? Nie widzę. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie Krystyna Zdonek – Ja proponuję wprowadzenie zmiany 

do porządku obrad poprzez dodanie punktu, uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na zadania związane z przeglądem 

oraz zmianą obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski. Panie Emilu proszę wprowadzić 

ten punkt po punkcie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ćmielowa. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad poprzez dodanie punktu „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na zadania związane z przeglądem oraz zmianą obszaru i granic 

aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski.”  poprzez przyciśnięcie przycisku. Zmiana została przyjęta 

„jednogłośnie” – 13 głosów „za”. 
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/Protokół z głosowania – załącznik/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek odczytała proponowany po zmianie porządek 

obrad. 

Proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 lutego 2022r.  

5. Sprawozdanie Burmistrz Ćmielowa z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2022 w Gminie Ćmielów.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny” w Gminie 

Ćmielów na lata 2022-2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2022 roku za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Ćmielów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/83/2015 z dnia 20 listopada 2015r. Rady 

Miejskiej w Ćmielowie w sprawie opłaty targowej. 

12. Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany Uchwały Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Ćmielowie z 

dnia 18 lutego 2019r. w sprawie poboru podatku  od nieruchomości, rolnego i leśnego w 

drodze inkasa, określenia   inkasentów, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr  XXVII/157/2020 

z dnia 29 kwietnia 2020r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny, 

prawa własności nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Ruda Kościelna, gm. 

Ćmielów, składającej się z działki ewidencyjnej nr 21/3 o pow. 0,2385 ha. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny, 

prawa własności nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Stoki Duże, gm. 

Ćmielów, składającej się z działki ewidencyjnej nr 208/1 o pow. 0,5600 ha. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Brzóstowa w gminie Ćmielów. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Ćmielowa. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na zadania związane z przeglądem oraz zmianą obszaru i granic aglomeracji 

Ostrowiec Świętokrzyski. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2022r. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/329/2022 Rady Miejskiej w Ćmielowie z 

dnia 25 stycznia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na 

lata 2022 – 2033. 

21. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 

22. Wolne wnioski. 

23. Sprawy różne. 

24. Zamknięcie obrad Sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Czy są uwagi co do przedstawionego porządku 

obrad? Nie widzę. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała porządek obrad sesji pod głosowanie 

poprzez przyciśnięcie przycisku. Porządek obrad sesji został przyjęty „jednogłośnie” – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 lutego 2022r.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poinformowała, że protokół był wyłożony do 

zapoznania się z treścią. Zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi, co do treści protokołu. Uwag nie 

zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

poprzedniej Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 lutego 2022r.  poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Protokół z obrad sesji został przyjęty „jednogłośnie” – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Ćmielowa z działalności w okresie między Sesjami. 

Głos zabrała Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, sprawozdanie z działalności burmistrza obejmuje okres między sesjami 25 luty – 29 marca.  

25 lutego posiedzenia zespołu zarządzania kryzysowego dotyczące zabezpieczenia sił i środków na 

wypadek napływu uchodźców z ogarniętej wojną Ukrainy i ewentualnego konfliktu zbrojnego. 26 luty 

udział w Zjeździe Oddziału Powiatowego Związku OSP RP  w Waśniowie.  27 lutego przyjmowanie 

osób przybyłych do gminy Ćmielów z terenu Ukrainy i organizacja podstawowej pomocy. 28 lutego 

zarządzenie w sprawie ustanowienia określonych ograniczonych, zakazów w związku z wystąpieniem 

stanu epidemii. 28 lutego zarządzenie wydane w sprawie zmiany w budżecie na bieżący rok. 1 marca 

złożenie kwiatów wspólnie z Państwem radnymi, zapalenie zniczy na mogiłach żołnierzy z okazji 
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Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych. 4 marca udział w spotkaniu z okazji Dnia Kobiet 

zorganizowanym przez Klub Aktywnych Seniorów w Ćmielowie. 6 marca udział w uroczystej Mszy 

Świętej w intencji pokoju na Ukrainie, w kraju i na świecie. 6 marca udział w spotkaniu z okazji Dnia 

Kobiet zorganizowanym w Buszkowicach. 6 marca również udział spotkaniu z okazji Dnia Kobiet 

zorganizowanym  przez Dom Kultury w Ćmielowie.  9 marca udział w spotkaniu z okazji Dnia Kobiet 

zorganizowanym w Dziennym Domu Seniora. 11 marca wyjazd z pomocą humanitarną na przejście 

graniczne w Dorohusku w związku z zebraną pomocą  finansową od mieszkańców. Tutaj zostały 

zakupione niezbędne rzeczy potrzebne dla żołnierzy ukraińskich, w tym asortyment medyczny. 

Zostało to  dostarczone bezpośrednio do Dorohuska, skąd zostało zabrane na Ukrainę. 14 marca 

zarządzenie w sprawie powołania gminnego zespołu zarządzania kryzysowego. 14 marca zarządzenie 

w sprawie zmiany zarządzenia burmistrza z 29 października ubiegłego roku w sprawie utrzymania 

przejezdności ulic, dróg gminnych i dróg wewnętrznych w gminie Ćmielów w okresie zimowym  

2021/2022. 15 marca zarządzenie w sprawie upoważnienia kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy Ćmielów do dokonywania przeniesień planowanych wydatków budżetu gminy w planie 

finansowym jednostki oraz do zaciągania zobowiązań finansowych. 15 marca zarządzenie w sprawie 

zmian w budżecie. 18 marca zarządzenie w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowania w 

sprawach jednorazowego świadczenia pieniężnego, o którym mowa w artykule 31 ustawy z 12 marca 

2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa a także wydawania w tych sprawach decyzji postanowień i zaświadczeń. 18 marca 

rozstrzygnięcie wniosków składanych w ramach programu Wspieraj Seniora, który ponownie 

funkcjonuje i pozyskane z tego tytułu na funkcjonowanie Dziennego Domu Seniora 58 320 zł oraz dla 

Klubu Seniora również taka sama kwota. Zostaną te środki przeznaczone na bieżące utrzymanie tych 

dwóch jakże ważnych instytucji w naszej gminie oraz sfinansowana będzie również częściowa dopłata 

do wyżywienia dla naszych podopiecznych. 18 marca udział w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Ćmielowie. 18 marca również rozstrzygnięcie wcześniej składanych wniosków w 

ramach działalności Ośrodka Pomocy Społecznej, Pani Kierownik Borkowskiej, w ramach Korpusu 

Wsparcia Seniorów, do tego programu przystąpiliśmy odpowiednio wcześniej i została nam 

przyznana kwota 30 000  złotych na zakup opasek medycznych SOS. Ta duża i nieduża kwota, będzie 

mogła zabezpieczyć 25 osób z ternu gminy Ćmielów, najbardziej potrzebujących, samotnych, w 

oddalonych domostwach. Państwo Radni, Państwo Sołtysi mogą takie osoby zgłaszać. Przypomnę, że 

tuż przed końcem tamtego roku zostało w ramach programu PFRON-u rozdane 445 opasek, 

działających co prawda na innych zasadach, bo te opaski medyczne mają tutaj powiadomienia 

automatyczne do Centrum Ratownictwa Medycznego w przypadku upadku, w przypadku złego 

samopoczucia również, wystarczy nacisnąć tylko jeden przycisk i takie powiadomienie jest wysyłane 

automatycznie. Oprócz tego te opaski mają oczywiście wbudowaną kartę sim. Można odbierać 

połączenia, można traktować jako telefon, niezbędnik w ratowaniu i bezpieczeństwa naszych 

mieszkańców. 19 marca udział w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Grójcu, 

19 marca udział w zebraniu sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Wólce Wojnowskiej. 21 

marca zarządzenie w sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert na realizację 

zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej na rok bieżący. 21 marca podpisanie umowy z 

wykonawcą na wykonanie przebudowy budynku gospodarczego, który został przez nadzór 
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budowlany już przekształcony na budynek świetlicy wiejskiej i zalegalizowany, w miejscowości 

Brzóstowa, przypomnę, gdzie w ramach PROW-u, w ramach środków unijnych pozyskałam 500 000 

złotych. Kwota przetargu jest satysfakcjonująca wobec tego mogliśmy taką umowę podpisać. Te 

prace będą trwały przez rok czasu. Jest to dość spory zakres tego dużego budynku, z wymianą dachu, 

okien, z fotowoltaiką, również wyposażenie wewnątrz, tak, aby właśnie kolejna miejscowość po 

Piaskach Brzóstowskich, gdzie już będziemy niedługo mieli świetlicę oddaną do użytku, aby również 

w Brzóstowej mieszkańcy mogli mieć miejsce integracji.  22 marca udział w posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ćmielowie. 22 marca pozyskane kolejne środki 20 500 zł w ramach 

priorytetu trzeciego Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa na zakup nowości wydawniczych 

do placówek wychowania przedszkolnego i bibliotek szkolnych. Chcemy zapewnić mieszkańcom w 

ramach tych kwot te właśnie nowości wydawnicze, które funkcjonują, pojawiły się na rynku i do 

poszczególnych, tak jak mówię do szkół i biblioteki naszej również trafią te nowości. 24 marca udział 

i wręczenie nagród podczas IV Wojewódzkiego Konkursu Plastycznego Ćmielowskie Korzenie Ponad 

Czasem pod hasłem „Niezapomniana, niepojęta…”.  25 marca udział w zebraniu sprawozdawczym 

OSP w Woli Grójeckiej, 25 marca udziału w zebraniu sprawozdawczym OSP Boria. 26 marca, ostatnia 

sobota, udział w Forum Kobiet "Kobieta.22" w Starachowicach. Przebywałam tam na zaproszenie 

Pani Poseł Wojtyszek. 26 marca również sobota, udział w zebraniu sprawozdawczym OSP w Jastkowie 

i tegoż samego dnia udział w zebraniu sprawozdawczym OSP w Buszkowicach.  

Szanowni Państwo oprócz tego całokształtu tego zakresu działalności, który dokonałam, oczywiście 

jest również przede wszystkim działalność w postaci prowadzenia wszystkich spraw z zakresu 

działalności i zadań statutowych Gminy Ćmielów, rozpatrywanie podań, również przyjmowanie 

interesantów, odpisywanie i wyznaczanie kierunków rozwoju również nakierowanych na składanie, 

aplikowanie do co prawda do 11 marca, ale my 28 lutego złożyliśmy również takie wnioski przede 

wszystkim bardzo dobrze przygotowane merytorycznie w ramach Polskiego Ładu na przebudowę 

dróg gminnych w gminie Ćmielów. Tam wniosek obejmuje 10 dróg, na które mamy pełną 

dokumentację techniczną wraz z pozwoleniami i zgłoszeniami. To jest też bardzo ważne, że jak tylko 

będzie rozstrzygnięcie, mam nadzieję pozytywne dla naszej gminy, to będziemy przystępować od razu 

do przetargów. I jeszcze w ramach tego programu Polski Ład również składałam wniosek, jakże ważna 

tutaj funkcja budynku Domu Kultury, który w tej chwili jako jedyny generuje mam ogromne koszty 

utrzymania, bo rachunki za gaz przekroczyły już w tym roku możliwości finansowe całoroczne, 55 000 

zł koszty gazu, wobec tego jest konieczna termomodernizacja, wymiana pieca, fotowoltaika, 

ocieplenie, wymiana okien, ten niezbędny zakres prac po to, żeby ten budynek stał się bardziej 

funkcjonalny i nie generował aż takich kosztów dla gminy.  

Również Szanowni Państwo, co prawda już pozyskałam środki na termomodernizację, odpowiednio 

7 listopada 2020 roku składaliśmy taki wniosek do Pana Marszałka w ramach środków unijnych, 

rozstrzygnięcie nastąpiło dopiero teraz. Zostały rezerwy z tychże środków, wobec tego aplikowana 

kwotach 1 124 000 zł została pozyskana. Niemniej jednak jest to dobra i zła wiadomość. Szanowni 

Państwo w świetle dzisiejszych uwarunkowań po półtora roku, kiedy otrzymujemy tą odpowiedź na 

piśmie, jaka dotarła do nas w ubiegły piątek na tak, cieszymy się z tych pieniążków, ale wartość 

kosztorysowa na dzień dzisiejszy tego zakresu robót, który był zgłaszany, to jest 1 950 000 złotych 
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więc nie stać gminy Ćmielów na to, aby dołożyć prawie 900 000 zł na właśnie tą termomodernizację. 

Wobec tego będę również  podejmując te pieniążki, starać się o to, aby tutaj Urząd Marszałkowski, 

że tak powiem, dołożył nam tych pieniążków, gdzie udział finansowy wkładu własnego to jest tylko 

20 % ze strony gminy Ćmielów, więc ta kwota byłaby znacznie mniejsza, dlatego idę dwutorowo. 

Złożyłam również wniosek w ramach tego Polskiego Ładu na termomodernizację Domu Kultury, gdzie 

wartość tego zadania, łącznie z remontem poszczególnych sal to jest 3 200 000 zł. Taka kwota, by nas 

satysfakcjonowała, obyśmy tylko mieli przyznane środki. Będziemy się cieszyć. Jeśli nie, będzie trudna 

sytuacja, bo te 1 124 000 zł,  po prostu będę wnioskować do Marszałka, aby jednak ta kwota została 

zwiększona. Wiem, że niektóre samorządy zrezygnowały w świetle tych rosnących cen. My nie 

poddajemy się, walczymy, a być może będzie to rozwiązanie drugie, bardziej korzystne. Wobec tego 

idziemy kilkoma czasami ścieżkami, żeby dotrzeć do celu. I jeszcze informacja sprzed tygodnia 

również, w ślad za uroczystymi obchodami, gdzie byliśmy świadkami takiego dość uroczystego 

wydarzenia, obchodów w Woli Grójeckiej, gdzie w lipcu corocznie czcimy pamięć tych poległych 

trzydziestu siedmiu żołnierzy. Te obchody były bardzo uroczyste, pamiętamy, że 13 lutego ubiegłego 

roku były sprowadzone do Ćmielowa prochy Tomasza Wójcika "Tarzana". Wobec tego te prochy 

spoczęły już na cmentarzu ćmielowskim, a w ślad za tym napisałam projekt do Pana Wojewody, 

podyktowany tymi obchodami, było wielu znamienitych gości z Warszawy, wobec tego idąc za ciosem 

taki wniosek wystosowałam i otrzymałem 105 000 złotych na remont tychże zbiorowych mogił na 

cmentarzu w Ćmielowie i będzie  remont  pod pieczą oczywiście konserwatora. Takie spotkanie już 

się odbyło w poniedziałek z Panem Konserwatorem, z projektantem i będziemy mogli to środki tutaj 

przekierować. Kwestia, czy zdążymy, ale raczej nie zdążymy do lipca. Raczej to będzie już realizacja 

po lipcu, ponieważ najtrudniejsze jest zamówienie właśnie tego granitu, na który się troszkę czeka. 

Ceny też windują w górę, w związku z tym to jest taki priorytet też, aby  na tym cmentarzu te obchody 

w przyszłości były w takiej wizerunkowo lepszej oprawie, ponieważ te krzyże z lastryka i te tabliczki, 

które są to już są zamazane, a lastryko wiadomo pod wpływem czynników atmosferycznych już się 

rozlatuje.  

I Szanowni Państwo, taka informacja na koniec.  Co prawda planowałam takie spotkanie tak, jak 

mówiłam wcześniej, na poprzedniej sesji, spotkanie z Państwem Sołtysami i Przewodniczącymi Rad 

Osiedli, różnorodność po prostu tutaj zagadnień, niekoniecznie sesja, są poruszone wszystkie tematy, 

które chcielibyście poruszyć, wobec tego takie spotkanie miałem zorganizować w marcu, ale niestety 

w marcu to siły nasze były przekierowane na właśnie tą pomoc Ukrainie, gdzie gościliśmy, gościmy 

do tej pory te osoby. W związku z tym te działania były priorytetowe i tak chciałem podać oficjalnie, 

że 7 kwietnia, czyli za tydzień w czwartek o godzinie 13-tej zapraszam Państwa do tej sali, Państwa 

Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedla na spotkanie, gdzie każdy szczegółową informację, w 

oprawie oczywiście moich pracowników, bo to ważne, żebyście Państwo mieli pełną wiedzę, co się 

dzieje na dany temat, bo wielokrotnie pytacie, ja z głowy nie potrafię też powiedzieć, na jakim etapie 

która sprawa jest. Ja tylko znam początek i finał, i to jest dla mnie najważniejsze, żeby tego finału 

dopilnować, natomiast to, co jest międzyczasie to też chciałabym Państwu tutaj przekazać. Także 7 

kwietnia godzina 13.00 zapraszam, oczywiście, kto ma ochotę również, ale przede wszystkim Państwa 
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Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedla, żebyśmy mogli sobie tak powiedzieć co w każdej 

miejscowości się dzieje i będzie się działo. Z mojej strony dziękuję. 

Ad. 6.  Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2021. 

 

Głos zabrał Pracownik Urzędu Krystyna Nowak - Głąb - Wysoka Rado, Szanowna Pani Burmistrz, 

wszyscy Państwo zebrani,  witam serdecznie, chciałabym zdać sprawę, jak odbywał się roczny 

Program Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2021 w naszej gminie, podjęty uchwałą 

Rady Miejskiej w dniu 27 listopada 2020 roku. Realizowane było jedno zadanie pod nazwą 

przekazywanie nieodpłatnie żywności dla mieszkańców naszej gminy. Zadanie to realizowaliśmy od 1 

maja do końca 2021 roku. Podjęta była współpraca ze stowarzyszeniem jako organizacją 

pozarządową - Świętokrzyski Bank Żywności z siedzibą w Ostrowcu Świętokrzyskim, który do Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Ćmielowie przekazał żywność w ilości 85 549,5 kg. na kwotę 419 036,81 

złotych. W ubiegłym roku do 1108 mieszkańców naszej gminy  dotarły podstawowe artykuły 

żywnościowe i pragnę tutaj podkreślić, że dzięki zabiegom Pani Burmistrz, jak pokazują wcześniejsze 

lata, na przykład rok 2019 kiedy to 800 mieszkańców otrzymało żywność, w 2020 - 930, tak więc liczba 

mieszkańców, którzy otrzymują taką żywność, wzrasta, jest potrzeba wsparcia coraz większej liczby 

naszych mieszkańców i wydaje się zasadnym kontynuowanie takiego zadania, jako szlachetny cel dla 

naszych mieszkańców. 

Jeśli chodzi o dotacje wynosiła ona 8 000, została w 100 % rozdysponowana i należycie rozliczona w 

terminie. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2022 w Gminie Ćmielów.  

 

Głos zabrała Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Ćmielowie Pani Joanna Borkowska - Pani 

Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, już wczoraj rozmawialiśmy 

odnośnie gminnego programu osłonowego w ramach Korpusu Wsparcia Seniorów. Jest to nic innego 

jak ten program, który realizowaliśmy od 2020 roku w ramach Wspieraj Seniora, z tym, że tutaj mamy 

do czynienia z dwoma modułami. Przypomnę pierwszy moduł dotyczy wolontariatu na terenie danej 

miejscowości, natomiast drugi dotyczy ściśle opasek medycznych sos, wyposażonych w detektor 

ruchu, sygnał GPS i inne takie formy wsparcia, które są niezbędne w celu ochrony naszych seniorów, 

tylko seniorów w wieku powyżej 65 lat. Jest to program całkowicie rządowy. Aplikowaliśmy wstępnie 

o środki powyżej 60 tysięcy złotych, później z uwagi na mniejsze pieniądze, które wpłynęły do Urzędu 

Wojewódzkiego musieliśmy  systematycznie zmieniać nasze zapotrzebowanie, ostatecznie dla 

Województwa Świętokrzyskiego zostało przekazane niecałe 3 miliony złotych. Na 102 gminy  tylko 22 

przystąpiły do modułu pierwszego, a 32 do modułu drugiego- dotyczy przede wszystkim opasek dla 

naszych mieszkańców. Wstępnie zagospodarowaliśmy te pieniądze w ten sposób, że 25 opasek trafi 

do mieszkańców gminy Ćmielów powyżej 65 roku życia. Są osoby, które zamieszkują samotnie, są 

samotne z uwagi na to, że są bez najbliższej rodziny, bez dzieci, ewentualnie w oddalonych punktach, 

w których rzeczywiście kontakt z nimi jest utrudniony. I są to opaski, które mają na celu właśnie 
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wysyłanie sygnałów do centrum powiadamiania. Są to opaski abonamentowe. Mamy już 3 właściwie 

4 propozycje ofertowe związane z zakupem opasek medycznych. Chciałbym Państwu przekazać, że 

koszt 1 opaski to jest nawet 1 300 złotych, ceny się wahają, ponieważ  w związku z tym, że Korpus 

Wsparcia Seniorów jest programu rządowym, więc powstało mnóstwo różnych firm, które proponują 

właśnie tego rodzaju wsparcie. Na pewno my wybierzemy taką opaskę, która będzie właściwa dla 

naszych mieszkańców, która ma największy serwis, i do której będzie można wyszkolić naszych 

seniorów. Tutaj wczoraj Pan radny Sykała zapytał, dlaczego 25. Szanowni Państwo, na tyle generalnie 

dostaliśmy pieniędzy.  30 127 zł  to jest niedużo biorąc pod uwagę, że musimy zabezpieczyć koszt 

zakupu tej opaski medycznej, później koszt abonamentu. Program jest od 1 marca, dlatego chcieliśmy 

tą uchwałę jeszcze teraz w miesiącu marcu, aby ona się zaprocedowała z uwagi na to, że musimy 

wysłać tą uchwałę do Urzędu Wojewódzkiego, aby uruchomić w pełni te środki. Potem od kwietnia 

do grudnia musimy zabezpieczyć abonament. Poza tym każda osoba będzie miała mentora w osobie 

pracownika socjalnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Poza tym program ten wymaga też i formy 

promocji i reklamy w związku z tym na tę formę wsparcia też musieliśmy przekazać pieniążki. Tak jak 

wspomniałam już wczoraj, że 445 opasek, którymi zaczynaliśmy właściwie ten program opaskowy, 

generalnie to był wstęp do tej wspólnej teleopieki i liczymy na to, że ten program będzie 

kontynuowany i będziemy  wybierać takie oferty, aby Gmina w przypadku ewentualnie nie 

kontynuacji tego programu, abyśmy mogli, my, swój program osłonowy napisać, żebyśmy mogli dalej 

kontynuować ten program teleopieki. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – Dziękuję bardzo Pani Kierownik, otwieram 

dyskusję, czy są jakieś pytania, co do treści uchwały. Nie widzę.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w 

Gminie Ćmielów poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny” w Gminie 

Ćmielów na lata 2022-2024. 

Głos zabrała Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Ćmielowie Pani Joanna Borkowska - Pani 

Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, w 2019 roku, nie tak dawno, 

Państwo radni również przyjmowali ten gminny program wspierania rodziny. Program taki tworzymy 

co trzy lata i teraz 3 lata właśnie minęły. Na kolejne 2022-2024 jesteśmy zobowiązani do przyjęcia 

takiego programu wspierania rodziny. Drodzy Państwo opiera się on przede wszystkim o diagnozę 

spowodowaną tym, co się działo przez poprzednie lata 2019 – 2021 a więc, co działo się w pomocy 

społecznej, jak osoby korzystały ze świadczeń, co było powodem przyznawania świadczeń, czy to 

ubóstwo bezrobocie, bezradność, trudności w rodzinie. Program przede wszystkim skierowany jest 
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dla naszych rodzin. Drodzy Państwo program tworzymy wszyscy, wszyscy mieszkańcy a przede 

wszystkim wszystkie instytucje wchodzące w skład gminy Ćmielów a więc sama gmina, jednostki 

organizacyjne, Ośrodek Pomocy Społecznej, Dom Kultury, również zespół dyscyplinarny, Policja, 

Państwo radni, Państwo sołtysi. I stąd Drodzy Państwo, zawsze do 31  stycznia składacie tzw. raporty. 

Z tych raportów zawsze wynika, czego nasi mieszkańcy najbardziej oczekują i co najbardziej 

odpowiada na terenie gminy Ćmielów, co można zdziałać, żeby naszym mieszkańcom żyło się lepiej i 

bezpieczniej. Drodzy Państwo jest to działanie przede wszystkim na rodzinę, stąd też zawsze Państwa 

prosimy o tego typu sygnały, że jeżeli cokolwiek się działo, to później opracowujemy  tzw. ocenę 

zasobów pomocy społecznej i z tej oceny zasobów pomocy społecznej  wychodzi cały obraz naszej 

gminy. To znaczy, ile mamy szkół, ile mamy przedszkoli, ile mamy żłobków, jakie mamy placówki, jakie 

mamy stowarzyszenia. Jest to taki obraz życia codziennego na terenie gminy Ćmielów a taki gminny 

program wspierania rodziny jest jego małą częścią. Przede wszystkim tutaj chodzi o bezpieczeństwo, 

nie tylko bezpieczeństwo z punktu widzenia zapewnienia potrzeb materialno-bytowych, na których 

generalnie opiera się praca Ośrodka Pomocy Społecznej, ale również o te potrzeby społeczne, 

emocjonalne, bezpieczeństwa, które jest w dzisiejszych czasach ważnym tematem, zwłaszcza w 

okresie teraz tego konfliktu zbrojnego. Więc prosiłabym Państwa radnych o przyjęcie tego gminnego 

programu w ramach ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi, pytania, 

co do projektu uchwały. Nie widzę.  Dziękuję Pani Kierownik. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny” w Gminie Ćmielów na lata 2022-2024 

poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2022 roku za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ćmielów. 

Głos zabrał Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman – Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Panie 

i Panowie Radni, drodzy Goście, Podjęcie niniejszej uchwały wynika z tego, iż poprzednia podjęta w 

tym zakresie uchwała, podjęliśmy ją w styczniu tego roku, rozstrzygnięciem nadzorczym wojewody 

została stwierdzona jej nieważność z tego względu, że w obecnej interpretacji prawa uchwały 

podejmowane w zakresie doskonalenia zawodowego nauczycieli czy planów podejmowane przez 

rady gminy nie są prawem miejscowym i w związku z powyższym nie podlegają one ogłoszeniu w 

Dzienniku Urzędowym, no i nie mają czternastu dniowego wakacje vacatio legis. Stąd proszę 
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Państwa, naprawienie tej uchwały polega na zmianie § 7, w którym określono, że uchwała wchodzi 

w życie z dniem podjęcia i to są wszystkie zmiany, jakie zaszły. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi, pytania, 

co do projektu uchwały. Nie widzę.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie wyodrębnienia środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2022 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Ćmielów poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

Głos zabrał Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman – Proszę Państwa w zeszłym roku weszła w 

życie ustawa o ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i w soboty przed rolników i ich 

domowników. W ustawie tej po pierwsze osoby będące rolnikami bądź domownikami zostały 

zwolnione całkowicie z opłat targowych, ale również wyznaczono obowiązek radom miejskim czy 

radom gmin ustalenie miejsca, gdzie taki handel w piątki i w soboty może być prowadzony. Ustawa 

weszła w życie z 1 stycznia stąd  podejmujemy taką uchwałę. Wyznaczone miejsce jest to miejsce na 

rynku ćmielowskim, czyli na działce nr. 1396/4 taka bardziej tajemnicza nazwa dla naszego rynku, jak 

do wczoraj ustalaliśmy z Panią Przewodniczącą, w zachodniej części wschodniej, czyli prosto 

tłumacząc  wzdłuż sceny, która jest przy parkingu. I proszę Państwa, w tym miejscu rolnicy bądź 

domownicy w piątki i soboty bez opłaty targowej mogą sprzedawać swoje zarówno płody rolne jak 

rękodzieło o ile takie wykonują. I proszę Państwa, regulamin do tego jest dosyć prostym 

regulaminem, właściwie wymaga od tych osób prowadzących handel udowodnienia, iż są rolnikami  

bądź domownikami rolników i zachowania odpowiedniej czystości i odpowiednich zasad regulaminu 

targowiska, jakie w tym miejscu obowiązują. Dziękuję. 

Głos zabrała Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, wczoraj tutaj na komisji padło słuszne spostrzeżenie i taka sugestia Pani radnej Haliny 

Wójtowicz, jeśli po jednej stronie mówimy o właśnie rolnikach i domownikach, którzy są zwolnieni 

już na ten moment z opłaty targowej w piątki i soboty wobec tego chcemy równo traktować wszystkie 

podmioty handlujące na rynku. Wobec tego zasadne byłoby, i tak z Państwem radnymi mówiliśmy, 

przystąpienie właśnie do takiej inicjatywy, aby wspólnie zadecydować, co do zasad korzystania dla 



12 
 

pozostałych osób, żeby wszystkie podmioty traktowane były równo, bo też myślę, osobom 

prowadzącym działalność gospodarczą,  czy też, które odprowadzają składki, płacą ZUS, też nie jest 

łatwo, myślę, że taka ulga jest uzasadniona. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi, pytania, 

co do projektu uchwały. Nie widzę.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/83/2015 z dnia 20 listopada 2015r. 

Rady Miejskiej w Ćmielowie w sprawie opłaty targowej. 

 

Głos zabrał Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman – Proszę Państwa, zanim podejdziemy do 

takich zmian, o których wspomniała Pani Burmistrz zmieniamy na razie tę uchwałę w zakresie osób 

pobierających te opłaty, ponieważ tam w uchwale z 2015 roku wskazane były osoby imiennie, a 

niektóre z nich już zakończyły współpracę z urzędem. Stąd obecnie wskazuje się trzy osoby imiennie, 

które są pracownikami urzędu i są upoważnione do pobierania takiej opłaty. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi, pytania, 

co do projektu uchwały? Nie widzę.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/83/2015 z dnia 20 listopada 2015r. Rady Miejskiej w Ćmielowie w 

sprawie opłaty targowej poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 
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Ad. 12. Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany Uchwały Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Ćmielowie z 

dnia 18 lutego 2019r. w sprawie poboru podatku  od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 

inkasa, określenia inkasentów, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Głos zabrał Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman – Szanowni Państwo ta uchwała wynika z tego, 

że w Wojnowicach mieliśmy określoną sytuację związaną z chorobą Pani sołtys, obecnie świętej 

pamięci, która w momencie, kiedy ciężko zachorowała, zrezygnowała z pełnienia funkcji, sytuacja 

pandemiczna nie pozwoliła nam przez jakiś czas na wybranie sołtysa stąd wskazana tam była osoba 

niejako zastępczo. Obecnie Pan sołtys wyraził wolę, że chce takie inkaso prowadzić, przychylamy się 

do jego woli. Zmieniamy tutaj nazwisko osoby prowadzącej inkaso na nazwisko obecnego Pana 

sołtysa, stawka prowizji pozostaje ta sama. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi co do 

treści uchwały? Nie widzę.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w  

sprawie zmiany Uchwały Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 18 lutego 2019r. w 

sprawie poboru podatku  od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa, określenia   

inkasentów, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr  

XXVII/157/2020 z dnia 29 kwietnia 2020r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

Głos zabrał Sekretarz Miasta i Gminy Tomasz Neyman – Szanowni Państwo, jak się zapewne 

domyślacie, jest to sytuacja podobna, tu również inkasentem opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi jest sołtys. To z tego samego powodu zmieniamy tutaj, w troszkę innej formie, bo 

zmieniamy cały załącznik, ale w tym załączników z kolei zmienia się wyłącznie wskazanie inkasenta z 

Wojnowic. Podobnie jak poprzednia uchwała jest to prawo miejscowe, czyli wchodzi w życie po 

upływie 14 dni od daty ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego. Dopiero 

po tej dacie Pan sołtys będzie mógł pobierać inkaso. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi co do 

treści uchwały? Nie widzę.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w  

sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr  XXVII/157/2020 z dnia 29 kwietnia 2020r. w 

sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso poprzez przyciśnięcie 

przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek ogłosiła 10 minut przerwy, po przerwie obrady 

wznowiono. 

 

Ad. 14 . Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny 

prawa własności nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Ruda Kościelna, gm. 

Ćmielów, składającej się z działki ewidencyjnej nr 21/3 o pow. 0,2385 ha. 

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski - 

Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Wysoka Rado, Drodzy Goście, 29 grudnia 2021 roku na sesji 

Rady podjęto uchwałę w sprawie zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny tych właśnie 

wymienionych nieruchomości: w Rudzie Kościelnej to jest działka 21/3 o powierzchni 2385 metrów 

kwadratowych oraz analogicznie, położona w Stokach działka 208/1 o powierzchni 5600. To były dwie 

odrębne uchwały. Mając już te uchwały wystąpiliśmy do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddział w Kielcach o bezpłatne nabycie tych nieruchomości. Po wstępnej weryfikacji wniosku 

skontaktowano się ze mną i proszono o delikatną korektę tych uchwał poprzez zastąpienie słów 

„bezpłatne nabycie w drodze darowizny” na „nieodpłatne nabycie prawa własności” tej 

nieruchomości. I tak też są przygotowane teraz te dwie uchwały. Obecna, którą debatujemy oraz 

kolejna, dotycząca działki położonej w Stokach Dużych. Po konsultacji z biurem prawnym Pan 

Mecenas zaproponował, żeby podjąć po prostu uchwały od nowa, już nie bawić się w zmienianie 

tamtej, żeby tym bardziej nie skomplikować sytuacji w KOWR, stąd też na tej sesji pod obrady 

Państwa radnych poddałem dwa projekty uchwał w takim właśnie brzmieniu zaproponowanym przez 

Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi, pytania 

co do projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w  

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny prawa własności 

nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Ruda Kościelna, gm. Ćmielów, składającej się 

z działki ewidencyjnej nr 21/3 o pow. 0,2385 ha poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 15 . Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny, 

prawa własności nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Stoki Duże, gm. Ćmielów, 

składającej się z działki ewidencyjnej nr 208/1 o pow. 0,5600 ha. 

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski - 

Analogiczna właśnie sytuacja tak, jak wspomniałem przed chwilą. Zastąpienie słów de facto w 

sentencji z „bezpłatne nabycie darowizny” na „nieodpłatne nabycie prawa własności”, na tym ta 

zmiana polega i to wszystko. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi, pytania 

co do projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w  

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny, prawa własności 

nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Stoki Duże, gm. Ćmielów, składającej się 

z działki ewidencyjnej nr 208/1 o pow. 0,5600 ha poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Brzóstowa w gminie Ćmielów. 

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski - 

Otóż na działce oznaczonej numerem 531/2 w obrębie geodezyjnym Brzóstowa jak Państwo wiecie 

polska Policja zaangażowała się,  wyraża chęć budowy nowego budynku komisariatu policji, i teraz na 

podstawie planu, który na tym terenie obowiązuje, z przeznaczeniem łąkowo- leśnym, niestety, 

budowa takiego obiektu użyteczności publicznej nie byłaby możliwa. Żeby umożliwić w ogóle 

wystąpienie o pozwolenie na budowę, rozpoczęcie prac do z tym związanych, konieczna jest zmiana 

planu zagospodarowania przestrzennego bądź uchwalenie nowego na tym terenie, z 
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przeznaczeniem, które już umożliwi realizację tego przedsięwzięcia. Żeby umożliwić zmianę, najpierw 

Państwo radni musicie pozwolić burmistrzowi w formie uchwały na takie działanie. Stąd też projekty 

tej uchwały Rady Miejskiej w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego. Od razu 

wyjaśnię dlaczego do przystąpienia do sporządzenia nowego planu - otóż poprzedni plan był 

uchwalany w 2005 roku. W międzyczasie zmieniły się przepisy, między innymi dotyczące oznaczenie 

danych obszarów, które są przeznaczone pod konkretne cele. I jeżeli byśmy zmieniali tam ten plan, 

nie uchwalali nowy, trzeba byłoby zmienić całość tego planu, co trwałoby znacznie dłużej i byłoby 

bardziej skomplikowanym procesem. Tutaj, po konsultacjach z biurem planistycznym, łatwiej jest po 

prostu sporządzić nowy plan  i wyznaczyć w tym terenie przeznaczenie, które umożliwi realizację tego 

właśnie przedsięwzięcia w przyszłości. Aczkolwiek do przystąpienia, do sporządzania planu jest 

niezbędna zgoda radnych i dopiero Pani Burmistrz może rozpocząć działania merytoryczne już 

bezpośrednio zmierzające do opracowania nowej koncepcji planu w tym miejscu. 

Głos zabrała Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, bardzo ważny kolejny krok, co do podjęcia tejże uchwały, ponieważ już odpowiednio 

wcześniej poczyniliśmy wspólne kroki, aby tam, właśnie w tej lokalizacji, jak to Komenda Wojewódzka 

też stwierdziła, najlepsza lokalizacja to właśnie w obrębie Brzóstowej, działka przy skręcie na Piaski 

Brzóstowskie. Świetna lokalizacja. Dobre warunki i tutaj kolejny krok ku temu, by zmienić plan 

zagospodarowania. Przeszkód troszkę było, ale one się same zniwelowały w świetle nowelizacji 

przepisów prawa, ponieważ były to dawniej tereny zalewowe, wobec tego ta działka nie mogła być 

działką budowlaną. Teraz zgodnie z podjętą przez Państwa radnych uchwałą, będzie to możliwe, 

przystąpienie, potem zatwierdzenie. Jako kolejny krok informacyjnie, powiem, że Komenda 

Wojewódzki wyraziła, po moich usilnych oczywiście też staraniach, aby tutaj powstał nowy 

Komisariat Policji w Ćmielowie, bo był plan, żeby zlikwidować i aby był w Bodzechowie. Te dwie 

jednostki były typowane, ostatecznie zaakceptowano Ćmielów.  Wiem, że w planach też jest budowa 

Komendy Powiatowej w Ostrowcu Świętokrzyskim, nowego budynku siedziby policji nowoczesną 

technologią. Jak zapewnił mnie Komendant Komendy Powiatowej jest na rynku jedna z firm, która po 

prostu stawia modułowe systemy właśnie tychże budynków. Nowoczesny przeszklony wobec tego 

będzie naprawdę duże przedsięwzięcie. Z naszej strony mamy zamiar, oczywiście za zgodą Państwa 

radnych, przekazać nieodpłatnie tutaj tą działkę na cele społeczne, aby to właśnie tutaj, w naszej 

gminie komisariat powstał. Oczywiście tutaj z ramienia Pana Radnego Piotra Małka była też intencja, 

co zawarłam w piśmie kierowanym do Pani Komendant Komendy Wojewódzkiej, aby zamiennie ten 

budynek, który teraz stoi dosłownie w naszym sąsiedztwie, był przekazany z kolei tutaj gminie. Są 

poczynione również kroki w Starostwie, Skarb Państw, wobec tego jest wstępna wola na to, żeby taki 

budynek również zamiennie pozyskać, a w zamian przekazać tą działkę. To kwestia przyszłości, bo 

wtedy dopiero jak będzie już działka własnością Skarbu Państwa, to możemy mówić o tym, że 

Komenda Wojewódzka oczywiście opracuje projekt budowlany wraz ze wszystkimi zezwoleniami. To 

kwestia mówię jeszcze przyszłości, ale duży kawałek w stronę tego, aby powstał nowy, na miarę 

dwudziestego pierwszego wieku. Jak Komendant Komisariatu w Ćmielowie powiadomił mnie, byłaby 

większa liczba etatów i funkcjonariuszy, którzy będą tutaj pracowali. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Dziękuję Pani Burmistrz. Otwieram dyskusję. Czy 

są jakieś uwagi, pytania co do projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w  

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Brzóstowa w gminie Ćmielów poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Ćmielowa. 

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawid Gawłowski - 

Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Wysoka Rado, w styczniu bodajże tego roku Rada zebrała się, 

aby rozpatrzyć skargę mieszkańca Ćmielowa na działalność Pani Burmistrz, po czym skarga została 

oddalona jako bezzasadna, 20 stycznia 2022 roku, tak, po czym skarga uznana za bezzasadną. 

Następnie ci sami państwo po prostu powielili to samo pismo wysłali tym razem do Rzecznika 

Dyscypliny Finansów Publicznych, z kolei on jako organ niewłaściwy w sprawie odesłał po prostu tę 

samą skargę tutaj do rozpatrzenia, do Rady jako organowi właściwemu w sprawie. Skarga ta nie 

zawierała żadnych nowych argumentów, żadnych nowych okoliczności, tutaj jest bardzo istotne - 

artykuł właśnie  39 kodeksu postępowania administracyjnego,  który stanowi o tym, iż jeżeli skarga 

nie zawiera żadnych nowych istotnych zagadnień, dowodów bądź okoliczności wskazujących na 

zaniechanie można pozostawić skargę bez rozpoznania albo uznać ją bezzasadną. To dlatego też 

proszę o uznanie tej właśnie skargi za bezzasadną, zwłaszcza że już styczniu nad nią właśnie Państwo 

radni debatowali.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Michał Szczęsny - Pani Przewodnicząca, 

Pani Burmistrz, szanowna Rado, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po zbadaniu i przeprowadzeniu 

analizy skargi, wysłuchaniu informacji przekazanych przez Kierownika Referatu Gospodarki 

Przestrzennej i Ochrony Środowiska Dawida Gawłowskiego oraz przeprowadzeniu dyskusji na 

posiedzeniu w dniu 22 marca 2022 roku wnioskuje do Rady o uznanie skargi za bezzasadną. Dziękuję. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Halina Wójtowicz - Pani Przewodnicząca, Pani 

Burmistrz, Szanowna Rado, pozwolę sobie odczytać pismo stanowiska Komisji Rewizyjnej: W 

odpowiedzi na pismo z dnia 7 marca 2022 roku w związku ze skargą Janiny Aniołek z dnia 1 marca 

2022 roku przekazanej wg właściwości wyżej wymienionym pismem przez Rzecznika Dyscypliny 

Finansów do Rady Miejskiej w Ćmielowie, data wpływu do tutejszego urzędu 10 marca 2022 roku na 

działalność burmistrza w przedmiocie nieprawidłowości informuję, że w dniu 22 marca 2022 roku 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Ćmielowie zapoznała się z treścią skargi i dokonała jej analizy. W 
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wyniku analizy przedstawionych dokumentów Komisja Rewizyjna stwierdziła, że zarzuty zawarte w 

skardze nie stanowią kompetencji Komisji Rewizyjnej. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Dziękuję Pani Przewodniczącej. Otwieram 

dyskusję. Czy są jakieś uwagi, pytania co do projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w  

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Ćmielowa poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 18 . Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na zadania związane z przeglądem oraz zmianą obszaru i granic aglomeracji 

Ostrowiec Świętokrzyski. 

Głos zabrał Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak – Rado, Szanowni Państwo, ta uchwała jest 

pokłosiem tego, co podjęliśmy na poprzedniej sesji, mianowicie tam została przyjęta treść nowego 

porozumienia w sprawie aglomeracji międzygminnej Ostrowiec Świętokrzyski. Wcześniej podczas 

podejmowania uchwały budżetowej na ten rok też zabezpieczyliśmy środki w wysokości 20 000 

złotych na zmianę obszaru i granic aglomeracji, ale po tym przyjętym przez nas porozumieniu 

dostaliśmy kilka pism z Ostrowca Świętokrzyskiego, które uściśliły, jak będzie wyglądała nazwa tych 

zadań,  będą to dwie oddzielne procedury i też chodziło o zabezpieczenie w taki sposób środków w 

naszym budżecie. Będzie to mniejsza kwota niż zakładaliśmy poprzednio, bo będzie to kwota nie 

przekraczająca kwoty 14 000 złotych z podziałem na sprawę związaną z przeglądem aglomeracji. To 

będzie mieściło się w kwocie 2 000 złotych i 12 000 to będzie sprawa związana ze zmianą granic i ze 

zmianą w ogóle tego, jak ta aglomeracja będzie wyglądała. Z mojej strony wszystko. Te zmiany 

również mają odzwierciadlenie, za chwilę będę o tym mówił, w budżecie, czyli po prostu w tych 

tabelkach, które dotyczą dotacji celowej, dotyczą również tego załącznika związanego z 

porozumieniami z innymi jednostkami samorządu terytorialnego. Było 20 tysięcy, jest 14 tysięcy i też 

określono nazwy tego zadania. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Dziękuję. Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi, 

pytania co do projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na zadania związane z 

przeglądem oraz zmianą obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez przyciśnięcie 

przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 19 . Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2022r. 

Głos zabrał Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak – To o czym przed chwilą mówiłem znalazło 

odzwierciedlenie w tej uchwale, praktycznie załączniki nr 8 a obecnie bodajże nr 5 dotyczyły tych 

spraw związanych z określeniem kwoty dotacji na 14 000 złotych. Poza tym, jeśli chodzi o uchwałę 

zmieniającą budżet, zostały wprowadzone tam między innymi sprawy związane z wprowadzeniem 

uzupełniającej części oświatowej subwencji ogólnej. Łącznie, bo to dwie decyzje tego zagadnienia 

dotyczyły - jedna z na plus, druga na minus. Łącznie jest to na plus 8 300 złotych. Dostaliśmy pomoc 

finansową w ramach porozumienia z budżetem państwa na remont mogił żołnierzy AK na cmentarzu. 

O tym już była mowa wcześniej na początku dzisiejszej sesji, niezależnie wprowadziliśmy jeszcze po 

stronie dochodów dotację z jednego z programów Unii Europejskiej, który dotyczył wsparcia dzieci z 

rodzin popegeerowskich, rozwój cyfryzacji. To kwota 44 285 złotych na ten cel została przyznana. 

Pierwsza część tego programu Polska Cyfrowa, dotycząca między innymi właśnie samorządu 

gminnego już wcześniej znajdowała się w budżecie. Poza tym pozostałe dochody, które 

wprowadzono do budżetu dotyczącą zwrotu podatku VAT i zwrotu dotacji. Te środki zostały w tej 

samej kwocie, co dochody rozdysponowane po stronie wydatków. Te zmiany również tej strony 

dotyczą, czyli nie zmienił się deficyt, nie zmieniły się sprawy związane z przychodami czy rozchodami. 

I tam między innymi te prace remontowe w wysokości 105 000 na cmentarzu zostały wprowadzone, 

niezależnie od tego właśnie te sprawy związane z działem 7050 - informatyzacja,  ta kwota 44 285 

złotych też została wprowadzona do budżetu. Też budżet został uporządkowany, jeśli chodzi o już 

pierwszą procedurę przetargową dotyczącą świetlicy w miejscowości Brzóstowa, chodzi o uściślenie 

środków z Unii Europejskiej, z PROW-u i środków własnych czyli sfinansowanie źródeł, jeśli chodzi o 

paragrafy. Też została wprowadzona dotacja podmiotowa dla Domu Kultury. Przypominamy sobie 

dokładnie, że 30 000 zł mniej zostało wprowadzone do budżetu w stosunku do pierwotnego planu 

finansowego tej jednostki. Jednostka w tym momencie ze względu na duże koszty, obciążenia między 

innymi właśnie związanymi z ogrzewaniem gazem budynku Domu Kultury prosiła o 60 000 zł, 

praktycznie w tej pierwotnej uchwale była mowa o 20 000 złotych, to na co w tym momencie, w tym 

pierwszym kwartale gminę byłoby stać. Na wniosek Rady wczoraj jednak jeszcze o 10 000 zł została 

ta kwota zwiększona. Radni dostali też nową tabelę, nowe informacje dotyczące właśnie tego 

wydatku, czyli jeśli chodzi o zwiększenie dotacji wróciła do tego wniosku pierwotnego Domu Kultury, 

czyli zostało uzupełnione te 30 000 zł na obecną chwilę. Jak będzie się kształtowała sprawa z innymi 

wydatkami, między innymi sprawa mediów no to pokaże przyszłość, być może jeszcze do tego tematu 

w przyszłości wrócimy.  Też taka, może niewielka finansowo sprawa, ale bardzo ważna, zwłaszcza, że 

ona również znajduje się w przedsięwzięciach WPF-u, mianowicie zostało wprowadzone zadanie. W 
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tym budżecie zostały wykreślone dwa zadania dotyczące tego tak zwanego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Miast Północy. To były dwa różne zadania na kwotę niespełna 7 000 złotych, ale 

dostaliśmy informację ze Skarżyska, bo bardzo duży obszar obejmuje ta inicjatywa regionalna 

samorządów i tu chodzi o pokazanie w budżecie poszczególnych gmin zabezpieczenia środków na 

takie zadanie, zacytuję: opracowanie strategii terytorialnej zintegrowanych inwestycji terytorialnych 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miast Północy oraz planu zrównoważonej mobilności miejskiej 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miast Północy, i ta kwota została zabezpieczona w budżecie, w 

praktycznie Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok przyszły. To jest kwota 4 936 złotych. Ona jest 

bardzo istotna, mimo że może nie jest to wielka kwota, ale otwiera możliwości aplikowania w nowych 

programach Unii Europejskiej również w naszej gminie. Też takie ważne zadanie, o którym mówiliśmy 

miesiąc temu podczas poprzedniej sesji w miesiącu lutym – dofinansowanie samochodu dla Policji, 

tak jak wyszło również ze spaw związanych z ilością mieszkańców w poszczególnych gminach 

powiatu, na nas przypadła kwota 4 000 złotych. Pozostałe zmiany mają charakter porządkowy i taki, 

który powiedzmy zabezpieczają odpowiednie funkcjonowanie gminy w obecnej chwili. Jeżeli byłyby 

Drodzy Państwo jakieś dodatkowe pytania, to bardzo proszę. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Dziękuję. Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi, 

pytania co do projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Ćmielowie w dniu 29 marca 2022 roku Komisje pozytywnie jednogłośnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz w budżecie na 2022 r. poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za” (na sesję dotarł Radny Witold Pernak) 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 20 . Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LI/329/2022 Rady Miejskiej w Ćmielowie 

z dnia 25 stycznia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 

2022 – 2033. 

Głos zabrał Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak – Też tak krótko, jeśli chodzi o Wieloletnią 

Prognozę Finansową, jak wiemy, ona obowiązuje w tym momencie na lata 2022 -2033 i jeśli chodzi o 

same przedsięwzięcia, to one do troszeczkę krótszego okresu obowiązują, bo do 2029 roku zostały 

wpisane. Tak, jak powiedziałem w poprzednim wystąpieniu dotyczącym zmiany uchwały budżetowej 

zostały wykreślone przedsięwzięcia dotyczące tych MOF-ów i wprowadzone nowe, które zabezpiecza 

środki na rok przyszły. Poza tym, w tym załączniku objaśniającym, tam duże kwoty padły, bo tak jak 

mówię, i już niejednokrotnie mówiłem, ono dotyczy wszystkich, zarządzeń również, które są 

podejmowane między sesjami i teraz jeśli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową, to 

wprowadzamy te zmiany przy okazji sesji Rady Miejskiej a mamy bardzo dużo różnego rodzaju dotacji, 
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które generalnie może nie powodują tego, że akurat możemy więcej coś uczynić, ale są to dotacje dla 

społeczeństwa, dla mieszkańców, zwłaszcza kierowane do Ośrodka Pomocy Społecznej, tam 

dystrybuowane na poszczególne zadania, nowe zadania często, którymi ta jednostka się zajmuje, jak 

również jeśli chodzi o oświatę, też zadania dotyczą pewnych zmian również jeżeli chodzi o te dotacje, 

które udziela czy to Wojewoda czy Kuratorium bezpośrednio związane z funkcjonowaniem 

szkolnictwa, czyli łącznie w tym okresie mieliśmy kolejne, do budżetu doszło ponad 450 000 tysięcy 

dochodu, ale to są takie dochody, które są ściśle znaczone i można je wydać na ściśle określone 

zadania. Ze swej strony, dziękuję, gdyby były też jakieś dodatkowe pytania to bardzo proszę. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek  - Dziękuję bardzo Panu Skarbnikowi. Otwieram 

dyskusję. Czy są jakieś uwagi, pytania co do projektu uchwały? Nie widzę.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr LI/329/2022 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 25 stycznia 2022 roku w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2022 – 2033. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 21 . Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie Krystyna Zdonek - Do Burmistrza Ćmielowa za 

pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie od 25.02.2022 do 29.03.2022 wpłynęło 4 

interpelacje radnych Rady Miejskiej w Ćmielowie. Radna Ewelina Cieślikowska złożyła 1 interpelację, 

na którą została udzielona odpowiedź. Radny Piotr Małek złożył 3 interpelacje, na 2 została udzielona 

odpowiedź, termin udzielenia odpowiedzi na trzecią upływa 11 kwietnia 2022. Treści interpelacji i 

zapytań oraz treści odpowiedzi zostały umieszczone na stronie BIP Urzędu. 

 

Ad. 22 . Wolne wnioski.  

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 23 . Sprawy różne.  

 

Głos zabrała Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska - Szanowni Państwo, w kwestii informacyjnej, 

ponieważ będziemy mieli tutaj czas przedświąteczny, jeszcze co prawda nie pora na składanie życzeń, 

ale chcę Państwa zaprosić, Państwa sołtysów, 9 kwietnia o godzinie 10-ej na rynku w Ćmielowie 

Kiermasz Wielkanocny z udziałem Kół Gospodyń Wiejskich. Będzie moc atrakcji także zapraszam wraz 

ze swoimi dzieciakami, czy też już wnuczętami do tego, aby w ten przedświąteczny czas móc się 

spotkać i tutaj wspólnie przez chwilę choćby pomalować porcelanowe jajeczka. 10 kwietnia również 

Szanowni Państwo, ważna data, o godzinie 8.37 spotykamy się pod Pomnikiem Katyńskim, gdzie 
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zapraszam na obchody w celu złożenia wiązanki bądź wiązanek, tutaj Pani Przewodnicząca również 

będzie przekazywać takie informacje. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie Krystyna Zdonek - Proszę Państwa może nie życzenia 
świąteczne, ale sesji chyba się już nie spodziewamy przed świętami. Na wasze ręce Szanowni radni, 
Szanowni sołtysi proszę przekazać życzenia zdrowych, spokojnych Świąt Wielkanocnych, smacznego 
jajka i wszystkiego dobrego. 
Co do uroczystości 10 kwietnia, mówiłam już wczoraj, nie będę się powtarzać, zapraszam wszystkich 
do udziału w spotkaniu pod pomnikiem, złożymy wiązankę, zapalimy znicze. Dziękuję.  
 

Ad. 24 . Zamknięcie obrad Sesji. 

Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Krystyna Zdonek 

zamyka obrady Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 

Sesję zakończono o godzinie 11.20. 

Protokołowała: K.Stan – podinspektor ds. obsługi  

organów gminy 


